
 
Verslag vergadering Adviesraad Sliedrecht 

 
Dinsdag 5 maart 2024  19.30-21.30 uur 
Raadsinformatieruimte in het Raadhuis Doctor Langeveldplein 30 
 

Afwezig:  Peter Korevaar, Caroline Wilbrink (gemeente Sliedrecht)  
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Aanwezig: Dick van Mourik,  Cockie Rutten, Adrie Romijn, Elles Moonen,  Lennart Broekhuizen,  Wouter van 
der Elst  (leden), Jan Trapman (voorzitter), Ruben van den Ouden (gemeente Sliedrecht) Jeanet Moerings 
(Zorgbelang Inclusief, ambtelijk secretaris)  

1 Opening en vaststellen van de agenda 
Jan opent vergadering. Peter en Caroline hebben zich afgemeld. 
Welkom aan Ruben. Caroline is een tijdje uitgeschakeld helaas, Ruben vervangt haar voor de ASD. 
Wie contactpersoon is tot Caroline terug is horen we nog. Beterschap aan Caroline gewenst. 
Vaststellen agenda: vast punt bij 7 toevoegen: AZC. 

2 Concept verslag vergadering 23 januari 2024   
Verslag vergadering besproken, naar aanleiding van 

• Punt 5 medipoint: geen opmerkingen. 

• Mantelzorgcompliment herijking: Ruben vraagt status na.  

• Punt 7  Armoede/minimabeleid/Participatiewet: Dick, Lennart, Wouter en Cockie  
Mogelijke herijking? Wachten nog op antwoord van Jeroen. Dick krijgt de vraag van Lennart 
doorgestuurd en probeert alsnog via Jeroen uit te vinden of er vernieuwingen zijn? Nog 
geen reactie: Actie: Dick zoekt dit uit. Lennart stuurt link naar allen door. 

• Punt 8: Peter; zorgen voor een actief netwerk van verschillende organisaties die zich 
inzetten voor jongeren dat deze gezamenlijk een rode draad vormen. Verhelderingsvraag: 
is daar behoefte aan of is men hiermee bezig? 

• Jan; gemeentegerichte adviseur van SDD uitnodigen voor een vergadering, voor een 
mogelijke uitleg en toelichting qua samenwerking. Nog geen reactie. In overleg met Jeroen 
Loeve. 

Dank aan Elles voor het verslag. 

3 Thema 1:  Advies Conceptplan Brede SPUK en vervolg uitvoeringsplan (Ruben van den Ouden)   
Ruben is tijdelijk als beleidsmedewerker jeugd en GALA (gezond en actief leven) akkoord 
aangesteld. Presentatie gegeven zomer 2023, advies en reactie op advies oktober 2023. 
Vandaag voortgang. Presentatie: 

➢ Plan was “hoog over” en globaal, nu stuk verder met concrete uitvoeringsplannen. 
➢ Niet vrij besteedbaar regionale preventie programma en GGD middelen. 
➢ Vandaar 13 (i.p.v. 15) programma’s  
➢ Data over gezondheid van Sliedrecht gebruikt om te prioriteren. 
➢ Op de 5 prioriteit punten wordt tegelijk ingezet. 
➢ Dank voor het advies, alle aanbevelingen zijn overgenomen. 
➢ In het voorjaar 2023 een grote kick-off bijeenkomst in de Lockhorst met partners geweest; 

eigenlijk zou hier vervolg op worden gegeven, dat is niet gebeurd. Ruben heeft onlangs een 
terugkoppeling aan de partners gegeven. Deze partners zijn heel erg belangrijk bij de 
uitvoering!  

➢ In plaats van een nieuw platform of aparte bijeenkomsten aanschuiven bij al bestaande 
lokale tafels (sportakkoord etc). Dit is een wijziging op wat eerder aangegeven werd. Bv 
aansluiting bij “kom erbij” als bestaande tafel. 

➢ Dit geldt ook voor de Adviesraad: regelmatig aanschuiven bij de adviesraad zelf om 
voortgang te bespreken. Dus anders dan in reactie op het advies stond :  Nu het plan van 

aanpak ingediend wordt en inmiddels is voorzien van een positief advies van de kerngroep VSG/VNG, 
verschuift de focus nog meer naar de uitvoeringsplannen. We onderzoeken de mogelijkheid van een 
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integraal platform met partners. Een platform dat voorstellen doet om gezondheidsinitiatieven te 
versterken en nieuw te starten. Dit platform zal streven naar unanimiteit in de voorstellen en de 
gemeente heeft daarin zo nodig een beslissende stem. De gemeente laat zich in deze situaties graag 
op een efficiënte en zorgvuldige manier adviseren door uw adviesraad. Over uw interesse in deze rol 
en de verdere invulling daarvan neemt de projectleider binnenkort contact met u op. 

➢ De adviesraad vindt dit een goede gang van zaken. 
➢ Er is een breed platform van geloofsgemeenschappen (daar zit Dick ook in), deze wordt ook 

betrokken. 
➢ Dit sluit allemaal aan bij de aanbevelingen uit het advies. 
➢ Er is nog geen concreet plan van aanpak voor 2024 (het is al maart!).  

 
➢ Een aantal programma’s zijn geclusterd. Bv. Valpreventie + Fysieke Leefomgeving. 

Welzijn uit de spreekkamer (elders heet dat welzijn op recept) + Een tegen eenzaamheid + 
Versterken sociale basis.     (DG&J = dienst gezondheid en jeugd) 

➢ Financiële verantwoording (SISA) en budgetten zijn niet gedeeld met de adviesraad. 
Alle gemeenten hebben alle programma’s aangevraagd. Range van de bedragen varieert 
tussen 600 en 60.000 per jaar (valpreventie is hierin de grootste). 

➢ Planning/tijdlijn en rol adviesraad? 
Volgende update over de voortgang na de zomer: in de vergadering van 3 september 

4 Uitgebrachte adviezen:   
Omissie: 2 dezelfde reacties meegestuurd. 
- éénmalig aanvullende ondersteunende activiteiten op het gebied van minima, armoede en 
schulden problematiek: verkeerde reactie meegestuurd, reactie bleek nog niet ontvangen: Jeanet 
heeft Jeroen Loeve hierover gemaild. 
-binnengekomen reactie op advies SMS, Jan heeft hierover met Jeroen gesproken.                                                       
 

5 In gesprek met de gemeente – Ruben                             

Ruben gaat dat ophalen bij collega’s. 

6 Jaarverslag: inhoudelijk akkoord, financiële paragraaf aanvullen actie Jan/gemeente en dan 
definitief maken en delen met gemeente en op website plaatsen. Actie: Jan/Jeanet 

7 Kernteams/aandachtsgebieden: 

• Wmo: er is een nieuwe collega aangenomen voor de Wmo (lokale zaken) Saskia van Beek. 

• Regionale adviesraad: Jan n.a.v. verslag 12-2-2024 
Lennart:  traditionele indicatie beschut krijgen nu een overeenkomst “nieuw beschut”. In verslag 
staat iets dat er 1/3 overblijft terwijl je overal nog Drechtwerk (drechtwerk groen, etc etc) ziet.  
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Is er niet veel overlap? Drechtwerk, Baanbrekend. 
Afspraak: concrete vragen formuleren en ambtenaar participatiewet (Jeroen Loeve?) uitnodigen 
Actie: Jan/Lennart en Jeanet 

• Beschermd wonen/verwarde personen:  
Jan: in de stukken van de gemeente staat college brief; Jan stuurt stuk door. Jeanet geeft aan dat 
wat betreft Beschermd Wonen en Maatschappelijke Opvang en Vrouwen Opvang Dordrecht 
centrum gemeente is en de Adviesraad Wmo en Jeugd Dordrecht/ werkgroep wonen adviseert 
over BW/MO/VO.  
(Dick?) Peter heeft vorig jaar een gesprek gehad en hier terug gegeven dat het goed belegd is. 

• Armoede/minimabeleid/Participatiewet: Dick, Lennart, Wouter en Cockie  

• Jeugd: Adrie, Cockie, Elles: proberen contact te leggen met S.O.J.S – Stichting Open 
Jeugdwerk Sliedrecht (sojs.nl) i.v.m. locaties. Nog geen reactie.  
Welke locatie krijgt SOJS? Wat gebeurt er met Electra (staat nu leeg)? Wat betekent dit 
voor het aanbod? Ruben vraagt na. 

• Communicatie: Website: Lennart   Sociale media: Adrie 
Er wordt gewerkt aan updates en posts. Lennart heeft complimenten gekregen van Adviesraad 
Hardinxveld-Giessendam over de website. 

• Woonzorgvisie: allen. Stand van zaken: Ruben vraagt na. 

• MAG (maatschappelijke advies groep): Jan: MAG heeft ongevraagd advies over AZC 
uitgebracht. Cockie, Lennart, Elles en Jan gaan een keer met MAG kennismaken. Wordt 
vervolgd. 

• VN verdrag handicap: allen    
Jan: voorstel de gemeente bevragen over het beleid gericht op mensen met een beperking. Dit zal 
ongetwijfeld ergens in bouw- cq infrastructuur beleidsnotities staan, maar een duidelijk 
omschreven beleid rond bereikbaarheid voor mensen met een beperking is volgens mij gewenst.  
Ruben neemt de vraag mee. Wat doet de gemeente met VN verdrag handicap? Is er lokaal beleid? 
Waar wordt op getoetst? Wat is de status?                                                        

• Vervoer:                                                                                                             
Jan en Lennart zijn 2/2 op bezoek geweest bij Stroomlijn (Drechthopper). 
Het lijkt op de slager die zijn eigen vlees keurt. Jeanet zit vanuit RAS ook bij het vervoersplatform 
daarin zit nu 1 deelnemer uit Sliedrecht er mogen er 2: Wie kent er een gebruiker uit Sliedrecht die 
in Vervoersplatform wil? (3 vergaderingen per jaar, vergoeding 35 euro per bijgewoonde 
vergadering) Actie: Jan bespreken RAS 11 maart: ongevraagd advies uitbrengen? 

• AZC: informatieavond; Jan is geweest ongeveer 90 deelnemers. Vooral mensen met een  
maatschappelijke functie. Tijdspad Q1 2025 moet het klaar zijn en de bewoners komen. 
Alblasserdam gaat meer woningen voor statushouders leveren, er is een soort ruil met plaatsen 
tussen Sliedrecht en Alblasserdam geweest. Het AZC komt vlakbij Hardinxveld-Giessendam, zij 
wachten op de spreidingswet.  De Adviesraad wil wel meedenken/ praten met name over 
dagbesteding. MAG heeft al geadviseerd, Jan stuurt deze door. 
Afspraak: Jan/Jeanet brief naar gemeente om mee te denken. 
 

8 Ontvangen signalen uit de samenleving ? 
 

9 Volgende vergadering, rondvraag en sluiting                   

• Volgende vergadering: 9 april 2024.   
Thema 1: Daniëlle Vleugel: cultuur   (Onderwijs en sport -Caroline Wilbrink) 
Rooster van aftreden ASD-S 
                                                                               
Zijn er punten voor de rondvraag? 
20 maart regionale bijeenkomst Jeugd; iedereen heeft uitnodiging ontvangen. 

https://sojs.nl/
https://sojs.nl/

